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1.  Petr Chňoupek
2.  Jan Hotárek
3.  Jan Kuča
4.  Josef Pléha
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5.  Zdeněk Kučírek
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Kamenný hospic
pro Jihlavu

Chodci versus cyklisti
Velmi často propíraným tématem na sociálních sítích je pomyslný souboj 

pěších a kolařů v Jihlavě. I na Facebooku se ohledně těchto dvou skupin 
strhla diskuze. Příspěvky jsme převzali tak, jak byly napsány: 

Olga Wiesnerová: Tak už mne fakt nebaví na Heulose neustále uhýbat 
cyklistům, kteří si tudy zkracují cestu a kterým je líno šlápnout několikrát 
navíc do pedálů a najet na 100 m vzdálenou, za miliony vybudovanou cyk-
lostezku. A pokud již vážení cyklisté musí nutně tudy jet, měli by mít na 
paměti, že jet beze zvonku a prudce brzdit zběsilou jízdu těsně za patami 
těm, kteří jdou poklidně lesní cestou, není úplně na místě. Příště fakt neuh-
nu, já se jim na cyklostezce taky pod kola nepletu :-)

Tomáš Fabiánek: Další nevkusný a závistivý komentář proti cyklistům 😁 Mě také nebaví vyhýbat se chodcům na cyklostezce „ZA MILIONY“, 
nebo dokonce psům, které si nedokážete uvázat... Kolo bylo stvořeno, aby 
přepravilo člověka z místa na místo. Jízdní terén pak určuje typ kola, kte-
ré si zvolíme (takže nejsme odkázáni jen na asfalt a můžeme jezdit i mimo 
cesty). A pokud vím, nikde není dáno, že cyklista musí jezdit pouze po 
cyklostezce!!! Takže doporučuji najít si nějakou normální činnost a neřešit 
hovadiny 😉

Unk Nowen: Snad sem všichni neukáznění jihlavští cyklisté chodí a dají 
vám už jednou pro vždy pokoj! ;-)

Michaela Obrdlíková: Mozna, ze az se po cyklostezkach nebudou neu-
kaznene promenadovat chodci, tak budou cyklisti jezdit tudy a ne jinudy. 
Ale kdyz celou cyklostezku zaberou maminy s kocarama a neni kudy je 
objet, tak to je na ranu taky.

Hanka Svačinková: fakt se poustite do maminek s kocarky? rekla bych, 
ze to je pri planovani infrastruktury ta nejopomijenejsi skupina spolu s 
vozickari. mozna, kdyby se na ne myslelo uz pri planovani podobne jako 
na cyklisty, nezavazely by na cyklostezkach. schvalne nekdy doporucuju 
pujcit si kocarek sa ditetem a jit se projit jihlavou, mozna si priste odpus-
tite blby reci.

Terka Polivčuková Poslušná: Věčný souboj mezi cyklisty a chodci. A 
nezapomeňme na pejskaře😂. Trocha tolerance ze strany všech a bylo by 
všem hej. Ale ne, všichni si myslí že jim patří ta cesta, po níž jdou. -vd-

Ze sociálních sítí

Lavička a park u Dukly  
se staly tématem k diskuzi

Uběhl více než měsíc od doby, kdy byla před kinem Dukla umístěna Lavič-
ka Václava Havla. Již před jejím umístěním se na sociálních strhly bouřlivé 
diskuze. 

Jihlavský zastupitel Miroslav Tomanec (Fórum Jihlava) umístil na sociální 
síť fotku přilehlého parku, kdy místo nazval milým a jedním z nejhezčích. 

I zde se názory na Facebooku různily a ani lavička z nich nebyla vynechána. 
Posuďte sami:  

Zuza ZHliny: Jakoby jiné město, takové lázeňské 
Jarda Dobrozlák Matějka: Jihlava je krásná. Stačí koukat. 
Robin Šebesta: Krásný až na ty židle :-D
Miroslav Matějíček: Škoda - ještě nedávno to bylo příjemné místo, ale 

chápu, že je třeba připomínat i ty méně světlé stránky historie...
Luci Je Buryánková: Je mi to líto, místo je to krásný, ale nesnáším ho, 

hrozně nerada tam procházím a rozhodně se tam nebudu zdržovat. Neustále 
tam vysedávají velice nepříjemní lidé, velmi hlasití, vulgární a často bez ser-
vítek pokřikují po kolemjdoucích, už jsem nejednou zažila i výhružky. Velká 
škoda.

Zdeněk Jirků: Se divím, že tam ty židle ještě jsou… :-D  -vd-


